
969288

To FE. OE. EE (CEEIEEEins. i; IERIE, (KEES EKEZI rin. i]
From: 5.1.2e

,

Sent: Wed 12/9/2020 3:49:30 PM

Subject: RE: nav ochtendberaad vandaag

Received: Wed 12/9/2020 3:49:30 PM

Ik durf het niet te zeggen.

Is geen agendapunt en staat ook niet in ER-conclusies. Maar kan natuurlijk wel dat Macron het opbrengt.

Ik heb in EU-vaccingroep gepleit voor rust op dit terrein. Dat we zeker mee willen denken over hoe we solidariteit kunnen tonen,
maar dat we nu in de komende maanden ook even de rust moeten houden om de zaken eerst nationaal goed op orde te krijgen.
Dan komt donatie wel weer om de hoek kijken. Tegelijk gaan we wel ambtelijk door met nadenken hoe eea dan vorm kan

worden gegeven.

EES

var: IEEE I BE (ED)SEEi i>Verzonden: woensdag 9 december 2020 16:21

Aan:BE12} JEEM eminvws.ni>;IEBE3EBERJIBEMeminvws.nl>

Onderwerp: RE: nav ochtendberaad vandaag

Gaat dit morgen nog spelen (het punt van Macron)?

van: FEY BE EEERe minus.
Verzonden: maandag 30 november 2020 11:24

Onderwerp: RE: nav ochtendberaad vandaag

Dat is 1dd de vraag.

Als we net wat hebben en dan weer weg te moeten geven, voelt lastig.

Maar als het volgende week voorligt in ER (wat verwachting is). is het ook lastige boodschap om te zeggen dat je niet

solidair wilt zijn met rest van de wereld.

Zelfs niet voor 5%.....

Redding is mogelijk dat de eerste batches BionTech Pfizer zullen zijn. In dat geval is doneren logistiek al niet voor de

hand liggend 1vm koude opslag, die er vaak niet is in ontwikkelingslanden.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IRENEOE ES (ERED)EREis >
Datum: maandag 30 nov.

2a
10:27 AM

<JEEEE @ minvws nl<JEEE @ minvws.nl>Aan:

Rone IER1) nnves ui GEaE.BED BE (BED) BERET @minvws n>
Onderwerp: RE: nav ochtendberaad arn
Fijn, dankjewel
Plan Macron wist ik nog niet; hoe staan wij daarin?

Groet, ERED

Verzonden: maandag 30 november 2020 10:23
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Onderwerp: nav ochtendberaad vandaag

IEEE

Voor initiatiefwet GL en PvdA is er al een lijntje bij stuurt deze lijn zo naar jou en mij. Is portefeuille

BES normaal.

EE maakt vandaag een A4-tjemet hele formele proces, alle stappen naar het moment dat we daadwerkelijkn kunnen

vaccineren en geeft daarbij ook aan welke contacten er zijn met Biontech/pfizer en de commissie.

Je kunt bijBEX:iin club terecht voor evt vragen over delen van vaccins met armere landen. Weet dat Macron 10-11 december

op de EU Raad komt met een voorstel om 5% van iedere batch die EU landen krijgen meteen te delen met armere landen.

Groet,


